
Vragen opvang asiel en Oekraïne commissie BB 15 juni 2023 

Natuurlijk Belang Op basis van de ervaring van de bewoners van de Wenckebachweg graag 
aandacht voor het sanitair.
In de locatie Wenckebachweg was oorspronkelijk uitgegaan van twee douches 
per verdieping. Uiteindelijk zijn het er drie geworden. Volgens bewoners is 
ook dit te weinig
Natuurlijk Belang had destijds al aangedrongen op vier douches per groep. 
We herhalen dit verzoek voor de locatie Entrada.
Daarbij uiteraard rekening houdend met de fysieke beperkingen van het 
gebouw. Een kantoorgebouw verbouwen tot een woongebouw voor tijdelijk 
gebruik is niet zomaar mogelijk.

Waarom moeten Oekraïense vluchtelingen zoveel van woonplek wisselen 

PvdA Hoe is de toestand nu?
-Hoe staat het met de bereidheid komende jaren (de oorlog is voorlopig niet 
afgelopen)
-Waar gaan wij ze opvangen?
-Met welke voorzieningen?
-Hoe staat het met de vrijwilligers?
-Wordt er tussentijds geëvalueerd?
-Is er sprake van enige integratie?
-Wat bieden wij de Oekraïners als mogelijkheid om deel te nemen aan onze 
samenleving? Of willen wij dat niet?


